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Närvarande (understruket hos vem):                                                   
Gunnar Eriksson, Birgitta Hjerthén, Andreas Liljegren, Ronny Liljegren,  
Kurt Löfgren, Gunlis Samuelson, Kjell Skalberg  

   
 
§ 1  Mötets öppnande 
 

Mötet öppnades av ordförande Ronny Liljegren med ett riktat tack till Kurt för den 
fina insatsen som tävlingsledare för Helg utan älg. Tillsammans med alla funktionärer, 
som med gott humör löste alla uppgifter, skapades ett mycket lyckat arrangemang 
vilket de många positiva kommentarerna från deltagare vittnade om. 

 
§ 2  Godkännande av dagordning 
 
  Utskickad dagordning godkändes. 

 
§ 3  Föregående protokoll och uppföljning av tidigare fattade beslut 
 

Protokollet från 2015-08-19 gicks igenom och samtidigt följdes tidigare fattade beslut 
upp.   
Samtliga beslutspunkter är genomförda med undantag för framtagande av en 
dokumentsamling med mallar att använda inför tävlingsarrangemang. Som stöd är 
det bättre att leta fram inbjudningar och PM från gamla tävlingar från Eventor och 
utifrån dem göra nödvändiga anpassningar. 
 
Efter genomgången lades föregående protokoll till handlingarna.  

 
§ 4  Inkomna och avgående skrivelser 
  

Inga skrivelser att ta upp. 
        

§ 5  Rapporter 
 

Ordförande 

 Det kan finnas skäl för sedan många år etablerade medlemmar att tänka sig för så 
att jargongen sinsemellan inte upplevs negativ för nya klubbmedlemmar.  

 Det har varit ett öppet styrelsemöte i Gotlands Orienteringsförbund. En 
diskussionspunkt var hur Eva Kappel, som har en tjänst på 80 % i förbundet, ska 
kunna utnyttjas. Ett hinder hittills är att klubbarna måste betala 200 kr i timmen 
för att anlita hennes tjänster. Klubbarna behöver stöd i olika sammanhang och 
förslaget är att det ska vara kostnadsfritt.  

 Det finns eventuellt tankar på att skapa en egen klubb för mountainbike.  
Beslut:  Andreas tar fram ett namn på någon i klubben som kan arbeta vidare 
med MTBO. 
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 Svenska Orienteringsförbundet har ändrat sina regler så att högre skatt måste 
betalas om antalet tävlande överstiger en viss gräns. Bo Magnusson har tagit på 
sig att sända in en skrivelse om detta till Svenska Orienteringsförbundet.  

 Orienteringsgalan är planerad till 23 januari 2016. 

 Ann-Sofie Olsson har räknat fram att det hittills i år varit 600 timmar lärgrupper. 
Värdet av dessa timmar är ca 24 000 kr men SISU betalar inte ut pengarna utan 
avsikten är att de ska användas till aktiviteter.  

 SISU har anslagit 6 000 kr för utbildning i hjärt- och lungräddning för alla ledare 
och övriga intresserade från klubben. Utbildningen sker söndagen 15 november 
kl. 16.00-19.00.  

 En framtidskonferens, i kombination med teambildning, planeras till sista helgen i 
januari 2016. Det hela kommer ske under en Ålandskryssning. SISU betalar 70 % 
av kostnaden medan klubben och medföljande medlemmar delar lika på de 
resterande 30 %. SISUs Frida Yttergren är koordinator.  

 Samarbetet med SISU har utökats till så pass hög grad att de vill ha med sin logga 
på klubbens hemsida.  

 Det är dags för ett nytt försök att få till en sommarfest.  
Beslut:  I samband med 3-dagars 2016 kommer det bjudas in till en sommarfest.  

 Av olika skäl bör det i fortsättningen på hemsidan stå ”En av Gotlands största 
orienteringsklubbar”.          
                                             

Kassör 

Vid genomgången av ekonomin för 2015 konstaterades att fastlandsresorna blivit 
dyrare än budgeterat. Å andra sidan blev det statliga resebidraget för hösten 2014 
större än beräknat. 
Skolfakturering för uthyrning av Kinnerstugan återstår. 
En intäkt på 4 829 kr i form av återbäring från Länsförsäkringar har kommit klubben 
till del. 

Resultatet från Helg utan älg är inte färdigräknat men det lutar åt att intäkten 
överträffar det förväntade. 

Tidigare beslutad förändring av klubbens kapitalplacering innebär att pengar kommer 
överföras till Landshypotek. 
Beslut:  Nytt konto öppnas hos Landshypotek med ordförande Ronny Liljegren och 
kassör Gunnar Eriksson som firmatecknare, var för sig.  

Stugkommittén 

 En hyresgäst finns kvar i Kinnerstugan, sedan stängs uthyrningssäsongen.  

 Som tidigare beslutats är numera tisdagsfikat kostnadsfritt för dem som kommer. 
En ungefärlig kostnad hamnar på 500-600 kr per fikakväll. En del värdar lämnar 
kvitto till Gunnar och får tillbaka utlägg i efterhand medan andra får pengarna av 
Kjell direkt i handen på kvällen. 
Beslut:  Båda tillvägagångssätten är godkända. Viktigt att kvitto lämnas vid 
kontant utbetalning. 
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 Värmepumpen i Kinnerstugan fungerar inte. Värmen hålls uppe medelst 
vedeldning. Det kommer bli en reparationskostnad efter avslutad felsökning, i 
värsta fall ca 35 000 kr.  

Från klubbens damer framförs önskemål om att få ett insynsskydd på fönstret in mot 
duschen, en ny borste utanför och ett element på toaletten.  

Det tilltänkta bastubygget har inte avancerat. Än så länge finns inga pengar på gång. 
Hittills har det mesta handlat om att hitta varifrån man kan söka bidrag. Det kan 
konstateras att nuvarande duschbyggnad är i stort behov av åtgärder eftersom den är 
i dåligt skick. Det kan bli aktuellt att låna upp pengarna som krävs.  

Träning- och Rekryteringskommittén 

  Vid senaste kommittémöte diskuterades om den sedvanliga bowlingkvällen skulle  
  kunna bli ett Bromästerskap i bowling. 
  Beslut:  Bjud in till bowlingkvällen och se om det utifrån antal anmälda kan bli ett  
  mästerskap. 

Pengarna som utgjort Sture Stenströms pris – till årets yngre ungdomar med kriteriet 
god kamrat – har tagit slut. Det diskuterades om priset ska vara kvar trots det. Priset 
har utgjorts av 500 kr vardera till en flicka och en pojke. 
Beslut:  Kommittén får tillbaka frågan för att fatta beslut.  

Under vintersäsongen är följande aktiviteter inplanerade: 

 Var tredje tisdag natträning vid Kinner (Brent) 

 Var tredje tisdag vanlig träning vid Kinner (Brent) 

 Var tredje tisdag teori vid Kinner (Brent) 

 Varje tisdag intervallträning vid Kinner (Andreas) 

 Från slutet av november till mars återupptas MAQ-träningen (Brent och Andreas) 

 På torsdagarna löpning och därefter gympa i Solbergaskolan (VOK) 

 På fredagarna gympa på Friskis och Svettis (Svaide) 

 På lördagar långpass tillsammans med de andra klubbarna  

 I november startar Brents Skinkjakt 

 I början av januari blir det nyårsläger 

 Under januari-mars blir det Nattcupen 

Tisdagsträningarna alltid vid Kinner och på torsdagar någon annanstans. 

Kommittén strävar efter att hålla kvar ungdomarna även under vintern med hjälp av 
olika aktiviteter. 

Brent arbetar med att skapa någon form av mall för vilka moment kursdeltagarna bör 
kunna för att flyttas upp till nästa grupp. I samband med det tas en träningsbank med 
övningar fram, tänkta att förnyas vart tredje år. 
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Infokommittén 

 Håkan Mattsson har påpekat att det finns uppgifter på hemsidan som behöver 
uppdateras. 

 Numera finns ett anslag vid hjärtstartarens placering, lite söder om Kinnerstugan. 
Sedan tidigare finns en hänvisning till platsen anslagen inne i stugan.  

 Nästa Broosket ska vara klart till 15 december.  

 Det finns önskemål om att klubben skaffar ett Instagramkonto. Ett Instagram-
konto är öppet så vem som helst kan lägga in bilder med en kort text. Det behövs 
alltså ingen redaktör. Det betyder att bilder snabbare kan publiceras och det kan 
ge positiva spridningseffekter.  
Beslut:  Styrelsen beviljar fortsatt arbete med frågan med kravet att någon håller 
ett vakande öga för att direkt agera vid missbruk.  

 Till medlemsmötet 12 november kommer Thomas Löfkvist för att berätta om sin 
karriär som proffscyklist. Som en typ av arvode finns idén att förse honom med 
klubbkläder. 
Beslut:  Ronny undersöker om SISU kan bidra med pengar. 

Tävlingskommittén 

Banläggningen under DM-helgen uppskattades av deltagarna. 

Som tidigare påpekats gick Helg utan älg fantastiskt bra. Kurt framförde ett stort tack 
till samtliga funktionärer som själva såg vad som behövde göras och direkt grep in 
och fixade. En framtidsfråga är hur betalning ska kunna ske smidigare. Ett Swish-
konto är en tänkbar lösning men för klubben skulle det innebära en årsavgift på  
500 kr förutom en avgift på 2 kr per transaktion. Alltså ganska kostsamt. En lösning 
kan i stället vara att betalningen går till medlem som sedan överför pengarna till 
klubben. För privatpersoner är Swish-konto gratis, åtminstone än så länge. 
Beslut:  En betalningslösning ska ses över och till nästa 3-dagars bör det vara klart.  

3-dagars 2016 förbereds för fullt. Platsen är bestämd och tävlingsledare är utsedd - 
Peter Skalberg med Anders Nilsson som mentor. Magnus Ihreskog är klar som en av 
banläggarna.  

5 november har Destination Gotland bjudit in till möte angående evenemang 
kopplade till Gotland som Idrottens Ö. All annonsering i Skogssport gällande 
Gotlandstävlingar bekostas av Destination Gotland och Idrottens Ö. 

§ 6  Uppvaktningar 

En 60-årsuppvaktning kvarstår från september. Det råder lite osäkerhet huruvida 
oktobers 75-årsuppvaktning är utförd.  

 
§ 7  Övriga frågor 

 
Årsmöte 
Beslut:  Årsmötet bestäms till lördag 13 februari 2016.     
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Nomineringar till Idrottsgalan  
 
Klubben har möjlighet att nominera till Gotlands Idrottsförbunds utmärkelser som  
delas ut på Idrottsgalan lördag 6 februari 2015. 
Beslut:  Ronny skriver ansökan. 
 
O-ringen AB 
 
Vd Henrik Boström från O-ringen AB är ute på Sverigeturné för att sälja in konceptet 
om samarbete med distrikt som åtar sig att arrangera O-ringen (tidigare 5-dagars). De 
senaste fyra åren har arrangemanget skett enligt detta upplägg och erfarenheterna 
är goda.  
På möte i Rackethallen 19 oktober var det Gotlands tur att ta del av Henriks 
presentation. Aktuell tidpunkt för arrangemanget på ön skulle kunna vara år 2020 
eller 2021. Deltagare från klubben kan vittna om att upplägget är väldigt 
professionellt och säkerligen kan ge Gotlandsklubbarna ett bra tillskott till kassan. 
Själva idén att ha ett O-ringen på Gotland kan kännas lockande. Den stora frågan är 
ändock vilket mervärde det skulle ge? För klubbens del ger redan nu Helg utan älg 
och 3-dagars (en stor tävling per år) god ekonomisk stabilitet.  
Styrelsen diskuterade för- och nackdelar, bland annat en hel del praktikaliteter som 
behöver lösas på särskilt sätt enbart på grund av ö-läget. En viktig faktor att ta hänsyn 
till är regionens beslut att inte stödja några evenemang som sker under högsäsong. 
Bidrag från kommunerna är en av hörnpelarna för att löftet om ett visst ekonomiskt 
utfall till medverkande föreningar ska kunna hållas. Efter en livlig diskussion fattades 
följande 
Beslut:  Majoriteten av ledamöterna i styrelsen för Gotlands Bro OK är i dagsläget 
mot förslaget att arrangera O-ringen tillsammans med O-ringen AB.  
 
O-ringen 2016 
 
Det är klart med boende till O-ringen. Bokning har skett gemensamt för de 
gotländska klubbarna. Eva Kappel på Gotlands Orienteringsförbunds kansli har skött 
detta.  

   
§ 8  Nästa styrelsemöte 

Nästa möte blir onsdag 16 december kl. 18.30 hemma hos Gunlis. 
Beslut:  Senast 7 december ska vardera kommitté lämna in sin budget och 
verksamhetsplan för 2016 till Ronny och Gunnar. 

§ 9  Mötets avslutande 

Ordförande tackade mötesdeltagarna och avslutade därmed mötet.  

Protokollförare:    Justerare: 
 
 
Gunlis Samuelson    Ronny Liljegren    Birgitta Hjerthén 

               


